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Vragen van de leden Van Klaveren en Bontes (beiden Groep Bontes/Van 
Klaveren) aan de ministers van Infrastructuur en Milieu en van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties over het voornemen om Arabische 
verkeersborden te introduceren (ingezonden 20 november 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Misschien Arabische verkeersborden 
Oranje»?1 

Vraag 2
In hoeverre klopt het dat er serieus wordt overwogen om Arabische 
verkeersborden te introduceren? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat dit de wereld op zijn kop is en dat het niet zo moet zijn 
dat Nederland zich aanpast aan asielzoekers maar dat dit andersom moet 
zijn? 

Vraag 4
Begrijpt u dat dit voornemen, zeker na de enorme hoeveelheid asielzoekers 
die kleine gemeenten krijgen te verwerken, opnieuw bijdraagt aan het gevoel 
van vervreemding bij de lokale bevolking? 

Vraag 5
Bent u bereid om de introductie van Arabische verkeersborden in Nederland 
te allen tijde tegen te gaan? Zo nee, waarom niet?

1 http://m.dvhn.nl/drenthe/«Misschien-Arabische-verkeersborden-Oranje-21075600.html
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